
Provincie Politiezone 

Oost-Vlaanderen Wetteren-Laarne-Wichelen 

 

POLITIERAAD VAN 12 JUNI 2017 

 

Aanwezig: Alain Pardaen, voorzitter; 
Ignace De Baerdemaeker, Kenneth Taylor, burgemeesters; 

Koen De Wilde, Roger Van De Weghe, Ann Van Wesemael, 
Herman De Wulf, Tony Oyen, Robbe De Wilde, Annelien Van Der Gucht, 
Dietbrand Van Durme, Kurt Rasschaert, Marianne Matthys, 
Marc Vereecken, André D' Hauwe, Gertjan De Wilde, Marc Van Durme, 
raadsleden; 
Gerritjan Maes, korpschef; 

Brigitte De Moor, secretaris 
  
Verontschuldigd: Martine De Wilde, Albert De Geyter, Walter Govaert, raadsleden 
 
De vergadering wordt geopend om 19.00 u. 

 
DE POLITIERAAD, in 
 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuren verslag vorige vergadering 

Neemt akte van het verslag van de vorige vergadering; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd en ondertekend; 

 
2. Uiteenzetting 'drugpunt' door Christophe Vanhuyse 

Gehoord de voorzitter die meldt dat Christophe Vanhuyse verontschuldigd is 

voor deze vergadering wegens ziekte; 

Gehoord de voorzitter die vermeldt dat ‘de werking van drugpunt’ in een 
volgende politieraad zal toegelicht worden; 

Besluit: met algemene stemmen 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het feit dat dit agendapunt wordt uitgesteld naar 
een volgende politieraad; 

 
3. Jaarrapport 2016 

Gehoord de toelichting gegeven door korpschef Gerritjan Maes over de 
belangrijkste aandachtspunten van het jaarrapport 2016 en de verduidelijkingen die hij geeft 
op vragen / opmerkingen van de raadsleden; 

Gehoord de vraag van raadslid Marianne Matthys om alle power-point-
presentaties te bezorgen aan de politieraadsleden; 

Gehoord raadslid Annelien Van Der Gucht die een stand van zaken vraagt 
over ‘radicalisme’ en het antwoord van de korpschef ter zake; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het jaarrapport 2016; 



Artikel 2: de power-pointpresentaties zullen overgemaakt worden aan de politieraadsleden; 

 
4. Uiteenzetting actieplan drugs 

Gehoord de uiteenzetting gegeven door commissaris Vic De Loof over het 
actieplan drugs, gekoppeld aan het zonaal veiligheidsplan (ZVP) 2014 – 2019; 

Gehoord de toelichting op vragen en opmerkingen van raadsleden ter zake; 

Besluit: met algemene stemmen 

 
Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het actieplan drugs gekoppeld aan het zonaal 

veiligheidsplan 2014 -2019; 

 
5. Uiteenzetting actieplan inbraken 

Gehoord de uiteenzetting gegeven door commissaris Stefan Schamp over het 

actieplan inbraken, gekoppeld aan het zonaal veiligheidsplan (ZVP) 2014 – 2019; 

Gehoord de opmerking van raadslid Annelien Van Der Gucht over de tijdsvork 
waarbinnen een gratis sms wordt verstuurd na een inbraak en gehoord de toelichting van de 
korpschef ter zake; 

Gehoord de opmerking van raadslid Kurt Rasschaert die duidt op het belang 

van het actief houden van de buurtinformatienetwerken (BIN’s) en het belang van feedback 
binnen korte termijn;  

Besluit: met algemene stemmen 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het actieplan inbraken gekoppeld aan het zonaal 
veiligheidsplan 2014 -2019; 

 

6. Uiteenzetting actieplan verkeer 

Gehoord de uiteenzetting gegeven door korpschef Gerritjan Maes over het 
actieplan verkeer, gekoppeld aan het zonaal veiligheidsplan (ZVP) 2014 – 2019; 

Gehoord de toelichting op de vraag van raadslid Tony Oyen of er plaatsen zijn 
waar er niet kan geflitst worden en de toelichting van de korpschef ter zake; 

Gehoord de opmerking van raadslid Herman De Wulf over het feit dat de ’17 

zwarte punten’ niet lijken te wijzigen en gehoord commissaris Schamp die erop wijst dat de 
verkeersongevallen te wijten aan snelheid op deze 17 zwarte punten wel dalen maar dat 
deze punten ook de drukste wegen betreffen, dat bepaalde ongevallen te wijten zijn aan 
menselijke fouten en dat bepaalde plaatsen infrastructurele maatregelen vereisen; 

Gehoord de opmerking van raadslid Herman De Wulf over het vrachtverkeer 
dat nog steeds door het centrum wordt getolereerd en de toelichting van CP Schamp dat er 

effectieve controles en sanctioneringen gebeuren; 

Gehoord de vraag van raadslid Marianne Matthys om uit te zoeken of er op 
het kruispunt Rivierstraat – Heirweg minder verkeersongevallen gebeurd zijn na de 
herinrichting van dit kruispunt; 

Gehoord de opmerking van burgemeester De Baerdemaeker dat er ook 

rekening dient gehouden te worden met het feit dat het verkeer de laatste tien jaar alsmaar 
drukker wordt.  

Besluit: met algemene stemmen 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het actieplan verkeer gekoppeld aan het zonaal 
veiligheidsplan 2014 – 2019; 

 



7. Uiteenzetting actieplan overlast 

Gehoord de uiteenzetting gegeven door commissaris Vic De Loof over het 
actieplan overlast, gekoppeld aan het zonaal veiligheidsplan (ZVP) 2014 – 2019; 

Gehoord de vraag van burgemeester Taylor of er een daling is van de overlast 
sinds de GAS-procedure is ingevoerd en de toelichting van de korpschef hierbij; 

Gehoord de vraag van raadslid Annelien Van Der Gucht over de controles 
van horecazaken en het antwoord van de korpschef hierop; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van het actieplan overlast gekoppeld aan het zonaal 
veiligheidsplan 2014 -2019; 

 
8. Stand van zaken ANPR 

Gehoord de korpschef die een stand van zaken geeft over het ANPR-systeem 
dat operationeel is in onze politiezone; 

Gehoord de vraag van raadslid Ann Van Wesemael of het vastleggen van de 
prioriteiten te maken heeft met personeelstekort en gehoord de uitleg van de korpschef over 
de 17 verschillende databanken, de prioriteiten 1, 2  en 3 en het feit dat deze prioriteiten 

modulair kunnen geactiveerd worden; 

Gehoord de vraag van raadslid Kurt Rasschaert of gepersonaliseerde 
nummerplaten problemen scheppen waarop de korpschef negatief antwoordt; 

Gehoord de vraag van raadslid Gertjan De Wilde over de bewaringstermijnen 
van de beelden en het antwoord van de korpschef ter zake; 

Gehoord de vraag van raadslid Tony Oyen of er al informatie uitgewisseld 

wordt tussen de verschillende politiezones waarop de korpschef bevestigend antwoordt en 
meer duiding geeft ter zake; 

Gehoord de opmerking van Robbe De Wilde dat de camerabeelden van PZ 
Erpe-Mere / Lede niet rechtstreeks in ons systeem opgenomen zijn en de toelichting van de 
korpschef dat er onderhandelingen zijn om de beelden te laten doorstromen naar de 
provinciale server en dat het streefdoel erin bestaat te beschikken over een nationale server, 

gekoppeld aan ANPR; 

Gehoord de vraag van raadslid Robbe De Wilde over de beveiliging en de 
privacy en de toelichting van de korpschef dat er iedere sessie wordt gelogd en dat er ook 
nu en dan controles worden uitgevoerd; 

Besluit: met algemene stemmen 

Artikel 1: de politieraad neemt kennis van een stand van zaken over het ANPR-systeem dat 

operationeel is in onze politiezone; 

 
9. Behoeftebepaling mobiliteit 2017/02 

Overwegende dat de behoeften voor de tweede cyclus van 2017 aan de 
directie van de mobiliteit (DPS) moeten worden doorgegeven; 

Overwegende dat de behoefte geraamd wordt op 2 inspecteurs interventie 
en 1 Calog – niveau C – ICT-assistent; 

Gelet op hoofdstuk II van Deel VI van de RPPol “De regeling van de mobiliteit”; 

Gelet op het KB van 16 november 2001 tot uitvoering van art. 235, eerste lid 
van de WGP; 



Gelet op het KB van 20 november 2001 tot vaststelling van de nadere regels 

inzake mobiliteit van het personeel van de politiediensten; 

Gelet op de GPI 15 van 24 januari 2002 en de GPI 15bis van 25 juni 2002; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: volgende betrekkingen vacant te verklaren voor de tweede cyclus van 2017: 2 
inspecteurs interventie en 1 Calog – niveau C – ICT-assistent; 

Artikel 2: er wordt beslist om geen werfreserve aan te leggen voor voormelde betrekking; 

Artikel 3: afschrift van dit besluit over te maken aan de hogere overheden; 

 

 
10. Bepalen plaatselijke selectiecommissies in het kader van de mobiliteit 2017/02 

Gelet op de behoeftebepaling mobiliteit 2017/02, goedgekeurd in huidige 

zitting van de politieraad, waarbij 3 vacatures worden vacant verklaard meer bepaald voor 
2 inspecteurs interventie en 1 Calog – niveau C – ICT-assistent; 

Gelet op het feit dat het bepalen van een plaatselijke selectiecommissie aan 
wettelijke bepalingen is onderworpen met name art. VI.II.61 en VI.II.62 van RPPol; 

Gelet op het voorstel van het college; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: de politieraad bepaalt de samenstelling van de plaatselijke selectiecommissie in het 
kader van de mobiliteit 2017/02 als volgt: 

� voor de functies inspecteur interventie: 

� Voorzitter: korpschef – HCP G. Maes 

� CP van een korps lokale politie: CP Vic De Loof, directeur Operaties of bij 
afwezigheid een vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� Lid lokale politie: CP Liesbeth Sedeyn, diensthoofd wijkwerking en verkeer of bij 
afwezigheid een vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� secretaris: aan te duiden door voorzitter 

� voor de functie Calog – niveau C – ICT-assistent 

� Voorzitter: korpschef – HCP G. Maes 

� Niveau A of CP van een korps lokale politie: Elke Strubbe, diensthoofd HRM en 
Beleid of bij afwezigheid een vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� Lid lokale politie: Murielle Solemé, consulent HRM of bij afwezigheid een 
vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� secretaris: Brigitte De Moor of bij afwezigheid een vervanger aan te stellen door 

de voorzitter. 

Artikel 2: afschrift van dit besluit zal overgemaakt worden aan de bevoegde overheid; 

 

 
11. Behoeftebepaling aspirantenmobiliteit 

 

Gelet op Titel II van Deel VI van de RPPol “De regeling van de mobiliteit”; 

Gelet op de GPI 73 van 02 juli 2013 betreffende de aanwerving, de selectie en 
de opleiding van de personeelsleden van het basiskader van de politiediensten; 



Gelet op de nota DRP-DPP-2017/5637 van 08/03/2017 houdende de 

inzameling van de behoeften 2017 – A2; 

Overwegende dat de behoefte geraamd wordt op 1 inspecteur interventie en 
dat deze vacature in de mobiliteit 2016/04 – nr. 2919 vacant werd verklaard en niet werd 
ingevuld; 

Gelet op het feit dat het bepalen van een plaatselijke selectiecommissie aan 
wettelijke bepalingen is onderworpen met name art. VI.II.61 en VI.II.62 van RPPol; 

Gelet op het besluit van het politiecollege van 21 maart 2017; 

Besluit: met algemene stemmen 

Artikel 1: volgende betrekking vacant te verklaren voor de aspirantenmobiliteit 2017 – A2: 1 
inspecteur interventie; 

Artikel 2: de samenstelling van de plaatselijke selectiecommissie voor de functie inspecteur 
interventie in het kader van de aspirantenmobiliteit wordt als volgt bepaald: 

� voorzitter: korpschef – HCP G. Maes 

� CP van een korps lokale politie: directeur Operaties - CP Vic De Loof of bij 
afwezigheid een vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� Lid lokale politie: diensthoofd wijkwerking en verkeer – CP Liesbeth Sedeyn of bij 
afwezigheid een vervanger aan te stellen door de voorzitter 

� secretaris: aan te duiden door voorzitter; 

Artikel 3: afschrift van dit besluit over te maken aan de hogere overheden; 

 

 
12. Principebeslissing tot opheffen van het recht van opstal - politiehuis 

Gelet op het schrijven van Belfius d.d. 22 maart 2017 met ref. RT21/08-WH-

1455390/6 inzake het opheffen van het recht van opstal project ‘Politiekantoor’ – lening nr. 6; 

  Gelet op het feit dat de financiering met projectbeheer ondertussen integraal 
werd terugbetaald zodat het bedoelde opstalrecht kan opgeheven worden zodat de 
politiezone Wetteren – Laarne – Wichelen ten volle eigenaar kan worden van het opgerichte 
gebouw; 

  Gelet op het feit dat ter zake een akte dient te worden opgemaakt die kan 

verleden worden door een burgemeester van het politiecollege en waarbij de politiezone 
vertegenwoordigd zal worden door de korpschef en de voorzitter; 

  Gelet op het Vlaams Decreet betreffende de bodemsanering en de 
bodembescherming van 27 oktober 2006 krachtens hetwelk een bodemattest vereist is om 
het recht van opstal in de akte te kunnen laten opheffen; 

  Overwegende dat het betreffende perceel opgenomen is in de 

gemeentelijke inventaris van risicogronden waardoor een oriënterend bodemonderzoek 
noodzakelijk is; 

  Overwegende dat momenteel een oriënterend bodemonderzoek op het 
betreffende perceel wordt uitgevoerd in opdracht van de gemeente Wetteren en de 
politiezone kan aansluiten bij dit onderzoek; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: de principebeslissing tot het opheffen van het recht van opstal van het project 
‘Politiekantoor’ wordt goedgekeurd; 

Artikel 2: het politiecollege wordt gemachtigd om de nodige formaliteiten te vervullen en de 
akte op te maken; 



Artikel 3: de politiezone zal in de akte vertegenwoordigd worden door de korpschef en de 

voorzitter van het politiecollege en de akte zal verleden worden door de 
burgemeester van Laarne of Wichelen; 

Artikel 3: afschrift van dit besluit zal worden overgemaakt aan de bevoegde overheden; 

 
13. Principebeslissing tot aankoop van twee motorfietsen 

Gelet op de wet van 15 juni 2006 – artikel 26 § 1 – 3°b) betreffende de 

overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten; 

Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en 
de rechtsmiddelen inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, 
leveringen en diensten; 

Gelet op het KB plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren van 15 juli 
2011; 

Gelet op het KB van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 
uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten en van de concessies van openbare werken; 

Gelet op het feit dat de twee bestaande motorfietsen YAMAHA FZSA 600 
werden ingeschreven op 18 oktober 2007 en aan vervanging toe zijn; 

  Overwegende dat het gebruik van de motorfietsen een meerwaarde inhoudt 

voor de dienst verkeer; 

  Overwegende dat de aankoop van motorfietsen kan gebeuren via 
raamcontract met name 2016/R3/004 – perceel 1 – BMW R 1200 RT; 

  Overwegende dat de aankoop van de twee motorfietsen wordt geraamd op 
€ 48.500 (incl. btw); 

  Gelet op de kredieten die voorzien zijn op artikel 330/743-51 van de begroting 

2017; 

Besluit: met algemene stemmen 
 

Artikel 1: de raad geeft principieel goedkeuring tot het aankopen van twee motorfietsen 
voor een totaal geraamd bedrag van €  48.500 (incl. btw); 

Artikel 2: de raad geeft het college opdracht tot het gunnen van deze opdracht via 

raamcontract 2016/R3/004 – perceel 1 – BMW R 1200 T; 

Artikel 3: deze uitgave te betalen op artikel 330/743-51 van de begroting 2017; 

Artikel 4: afschrift van dit besluit over te maken aan de bijzondere rekenplichtige; 

 
  Vragen en opmerkingen 

De voorzitter geeft het woord aan de korpschef om een toelichting te geven over de 

aanpak van transmigratie: vorige week werden er 32 transmigranten aangetroffen op ons 
grondgebied. Zij probeerden langs de E40 in een vrachtwagen te klimmen.  
 
De korpschef geeft een power-pointpresentatie over de aanpak van transmigratie. 
 

De laatste weken, maanden stijgt het aantal transmigranten.  
Er werden twee panden (Oosterzelesteenweg en Massemen) gebruikt als ‘SAFE HOUSE’. 
Vroeger kwamen vluchtelingen naar Wetteren met de laatste trein om te proberen ’s nachts 
weg te raken via vrachtvervoer langs de parking van de E40. Lukte dit niet, dan namen ze ’s 
morgens weer de trein naar Brussel. Nu bleven ze rondhangen.  
Via een besluit van de burgemeester zijn de beide panden sinds 12/6/2017 hermetisch 

afgesloten. 



Ook in Laarne begint het aantal transmigranten opnieuw te stijgen (E17). 

Op donderdag 15 juni 2017 gaat een coördinatievergadering door met de Gouverneur 
waarin de problematiek zal besproken worden en waarbij maatregelen zullen gevraagd 
worden om de parkeerplaatsen in Wetteren (E40) en Laarne (E17) te sluiten.  
De problematiek van de transmigratie dient op hoger niveau aangekaart te worden 
(nationaal en Europees). 
In januari 2017 ging al een eerste vergadering door over de problematiek van ‘transmigratie’. 

Burgemeester Termont van Gent verkreeg toen dat de parking van Drongen (langsheen de 
E40) gesloten werd. Dit was immers een pleisterplaats voor transmigranten. Door klachten uit 
de buurt werd de druk bij de burgemeester hoog. Gevolg: de parkeerplaats in Drongen werd 
’s nachts (tussen 18 uur en 6 uur) gesloten voor langdurig parkeren. Overdag is het 
parkeerterrein open en wordt een bewakingsfirma ingezet ter beveiliging. 
Het gevolg hiervan is dat het probleem zich verplaatst en dat zowel de parking in Wetteren 

als de parking in Laarne te maken krijgen met een stijgend aantal transmigranten. 
In januari – februari 2017 was er een piek waar te nemen op de parking in Kalken en kregen 
we een stroom vluchtelingen vanuit het station in Beervelde. 
Op 31 maart 2017 was er een tweede overleg met de gouverneur en werd een aantal 
pertinente vragen gesteld o.a.: 

1. Het verkorten van de bestuurlijke procedure 
Het oppakken van transmigranten is gekoppeld aan een uitgebreide en lange 
procedure. Het antwoord van de dienst vreemdelingenzaken (DVZ) laat vaak lang op 
zich wachten en in 98 % van de gevallen dienen we een bevel te overhandigen om 
het grondgebied te verlaten. Men verlaat het politiehuis en men blijft achter in 
ongetwijfeld mensonwaardige omstandigheden. Er zijn immers geen legale 

opvangmogelijkheden. Deze vluchtelingen worden vaak slachtoffers van 
mensenhandel / mensensmokkel en op die manier zouden ze ook kunnen zorgen 
voor andere criminaliteitsvormen. Als een ploeg bezig is met de procedure van 
vluchtelingen, kan deze niet reageren op ‘normale’ 101-oproepen. 

2. Het vereenvoudigen van de gerechtelijke procedure 
3. Federale recherchecapaciteit tegen smokkelaars uitbreiden. De Federale 

Gerechtelijke Politie is ermee bezig. Er is vorig jaar een bende opgepakt die werkte 
rond de parking van Kalken. Maar er staat vaak een andere bende klaar om de 
handel over te nemen.  

De problematiek van de transmigranten legt een ernstige hypotheek op onze dagelijkse 
werking. 
We werken samen met buurzones en het interventiekorps van de Federale Politie om 

ontradend aanwezig te zijn. 
We patrouilleren langs routes, ‘safe houses’ maar deze patrouilles brengen weinig of geen 
soelaas. 
In het dagelijks overzicht dat we krijgen van SICAD (communicatie- en informatiedienst van 
het arrondissement), merken we dat Wetteren en Laarne in Oost-Vlaanderen ernstig 

getroffen worden door dit fenomeen. 
De korpschef stelt dat een oplossing erin zou kunnen bestaan om de betrokken parkings 
permanent te laten bewaken door een privéfirma. Deze suggestie zal gedaan worden via de 
gouverneur aan Minister Weyts.  
Minister Weyts oordeelde eerder dat de parking langs de E40 in Wetteren een bewaakte 
parking is en er een politiepost vlakbij is waardoor hij besloot om de parkeerplaats niet te 

sluiten.  Er hangen wel camera’s op deze parking maar er kan niet gereageerd worden bij 
incidenten. De parking is dus allerminst bewaakt. De politiepost waarvan sprake is geen 
permanent bemande politiepost maar enkel een uitvalsbasis voor de federale politie. 
Op de vergadering aanstaande donderdag, 15 ,juni 2017, zullen de korpschef en de 
burgemeesters deze argumenten aankaarten en het voorzien van privébewaking bepleiten. 
Iedereen is het erover eens dat het verschuiven van het probleem geen duurzame oplossing 

inhoudt. Burgemeester Taylor benadrukt dan ook dat een Europese aanpak met het treffen 
van coherente maatregelen vereist is.   
 
 



GEHEIME ZITTING 

 
Gedaan in zitting, datum als hierboven 
 
De secretaris De voorzitter 
B. De Moor A. Pardaen 

Voor eensluidend afschrift 

 
De secretaris De voorzitter 
 
 
 
Brigitte De Moor Alain Pardaen 


